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Inclusief onderwijs  -  Persoonlijkeassistentiebudget

Met de uitrol van het M-decreet worden concrete stappen richting inclusief onderwijs 
gezet. De plaats van het buitengewoon onderwijs in het systeem verandert: vroeger was 
het de regel, nu wordt het de uitzondering. Door systemen van ondersteuning integraal 
te maken kan men die uitzonderingen beperken. Zo zou bijvoorbeeld het 
persoonlijkeassistentiebudget (PAB), dat wordt gefinancierd vanuit welzijn, ook kunnen 
worden ingeschakeld in ondersteuning voor inclusief onderwijs, terwijl dit nu vooral voor 
semi-residentiële en residentiële zorg lijkt te worden gebruikt. 

Vandaar deze vraag op het kruispunt tussen onderwijs en welzijn.

1. Hoeveel minderjarigen kregen in het voorjaar 2015 een PAB? Graag ook de evolutie 
gedurende de voorbije vijf jaar.

2. Aanvragers moeten motiveren waarvoor ze dit PAB zullen gebruiken, en moeten voor 
elke uitgave een bewijs kunnen voorleggen. 

Voor hoeveel minderjarigen wordt dit PAB benut voor ondersteuning bij een inclusief 
onderwijstraject? Graag ook de evolutie gedurende de voorbije vijf jaar.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (520), Jo Vandeurzen (802)



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 520 van 24 juli 2015
van ELISABETH MEULEMAN

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Jo Vandeurzen, Vlaams 
minister van Welzijn, Volksgezondheid en Gezin.


